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PROCES VERBAL

tncheiat azi 3o.o4.zorelcu;;G;, ,*,rGl.ain"r. a consitiului Locat at
comunei Cov5sint

La lucr6rile gedinlei particip5 1O consilieri locali din in functie, absentAnd
d-l consilier Iovici Petru, care este bolnav.

Mai particip5 la lucririle gedintei d-l primar Onet Marius-Silviu, d-l
consilier juridic Drdgoiu Ovidiu gi 1 cet5tean al comunei Covisint d-l Nicula
Eugen-Ma ri us-CovSsint nr,879.

Se constati cE gedinta este statutarS.
D-l pregedinte de gedinti prezinti ordinea de zi conform Dispozitiei

\*_ nr.5O125.O4.2O18.
Se supune Ia vot ordinea de zi , care se aprob5 cu 1O voturi pentru, fiind

adoptati hot5r6rea nr.35/3O.O4.2018, astfel :
l.Aprobarea ordinii de zi.
2.Aprobarea continutului procesului verbal al gedintei anterioare din"data de
t2.o4.20L8.
3.Proiect de hotdr6re privind declararea de interes public local a bunurilor de
pe raza comunei Cov5sin! inregistrate de cdtre Compania de Api Arad Sa in
a n ul 2O 1 7-In itiator-Pri ma r-Ma rius-Silviu One!.
4.Proiect de hotir6re privind modificarea Actului Constitutiv gi Statutului
Asociatiei de Dezvoltare Intercomunitari Api Canalizare Judetul Arad, la care
com una Cov5sing este membru Asociat-f nitiator-Pri ma r-M a ri us-Silviu Onet.
5.Proiect de hot6rAre privind arborarea drapelului national al Rom6niei,
aldturi de un drapel cu CENTENAR 1OO ROMANIA 1918-2018 SARBATORIM
iMpneUNA, pe toati durata anului 2018, la intririle gi iegirile localitSlilor care
compun Unitatea Administrativ-TeritorialS a comunei Cov5sint.-Initiatori-
Consilieri locali Gagpar Alexandru, Lungu Dora, Chig Corneliu-Milinut, Popan

v. - Vasile, Jiva Monica, Ardelean Ioan, Lazdr Vasile.
6.Diverse.

Se trece la punctul nr.2 al ordinii de zil" Aprobarea continutului procesului
verbal al gedinlei anterioare din data de 12.O4.2018". D-na secretar supune
spre aprobare procesul verbal al gedintei anterioare din data de 1,2.O4.2018,
intreb6nd dac6 exist6 probleme cu privire la conlinutul acestuia sau se solicitd
mentionarea exacti a opiniilor exprimate in gedinta anterioarS.

Nefiind discutii sau completiri, se supune la vot procesul verbal al gedintei
din data de 12.04.2018, care se aprob6 cu 1O voturi pentru, fiind adoptati
hotEr6rea nr,36/3O,O4.2018- privind aprobarea conlinutului procesului verbal
al gedintei anterioare din data de L2.O4.2018.

Se trece la punctul nr.3 al ordinii de zt;" Proiect de hotir6re privind
declararea de interes public local a bunuritor de pe raza comunel Covisin!
inregistrate de cdtre Compania de Api Arad Sa in anul 2OL7", .

Se prezint5 proiectul de hot5r6re. D-l primar arati cE am primit de Ia
Compania de ApE Arad Sa lista cu bunurile'de pe raza comunei Covdsin!
inregistrate in contabilitatea Companiei de Apd Arad SA in anul 2OL7 gi ca
atare aceste bunuri trebuie declarate de interes public local; d-l Chig eventual
ne poate spune mai multe.
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D-l Chig arat[ ci este vorba de brangamentele de ap6 9i contoare care au
fost instalate in anul 2OL7.

Se supune la vot proiectul de hot5rAre, care se aprobi cu 1O voturi
pentru, fiind adoptat6 HotErdrea nr.37 /3O.O4.2018.

Se trece la punctu! nr.4 at ordinii de zi=" Proiect de hot6r6re privind
modificarea Actutui Constitutiv gi Statutului Asociatiei de Dezvoltare
Intercomunitarf Api Canalizare Judelul Arad, la care comuna Cov6sint este
membru Asociat".

Se prezinti proiectut de hot6r6re. D-l primar arat5 cE am primit de la
Rsociagia de Dezvoltare Intercomunitari ApE Canalizare Judetul Arad
solicitarea de apobare a modificirii actului constitutiv 9i Statutului Asociatiei
ca urmare a cererilor de aderare la Asociatie a localitdtilor Griniceri, peregu
mare gi Zerind.

Se supune !a vot proiectul de hot5r6re, care se aprobi cu 1O voturi
pentru, fiind adoptatd HotEr6rea nr.38/3O.O4.2018.

Se trece la punctul nr.5 al ordinii de zi=" Proiect de hotir6re privind
arborarea drapelului naiionet 4 "Lo11l!".if _llllrri de un drapel cu CENTENAR
1oo RoMAnra 1918-2ois sAngAronrrq tMpneuNA, pe toat5 durata anului
2018, la intririle gi iegirile localit5tilor care compun Unitatea Administrativ-
Teritoriald a comunei Cov5sint".

Se prezint5 proiectul de hot5r6re.
o-i Stoica arati cE este de acord dar steagul si fie fdcut cum trebuie.
D-t primar arati cE at6t la intrare in comun5, c6t gi la iegire vor fi

arborate cele 2 drapete, care vor fi confectionate la standardele normale,
Se supune la vot proiectul de hotir6re, care se aprob6 cu 1O voturi

pentru, fiind adoptati Hoti16rea nr.39/3O.O4.2018.
Se trece la punctul nr.6 al ordinii de zit" Diverse".
Se prezinti cererea nr.3OO 126.03.2O18 a d-nei Todorut Crina-Monica

domicitiatfi in comuna Covisin!'nr.795 prin care solicitS concesionarea de
pigune pe raza comunei pentru p5gunarea animalelor pe care le are in
ingrijire.

D-l Stoica intreabi daci avem pdgune.
D-na secretar arati c5 existi o schiti de identificare intocmitS a

suprafelei de p5gune, dar din acea suprafa!5 s-a pus la dispozitia Comisiei
Lotale necesarut de teren pentru a pune in posesie gi emite titlurile de
proprietate persoanelor care au depus cereri de reconstituire gi li s-au aprobat
iceste cereii pentru restituire in naturi in baza Legii nr.247l2OO5, arit6nd cE

este necesari clarificarea situaliei suprafe$ei de p59une, cu atat mai mult c6t
acoto nu s-au fdcut lucrdri de intrelinere gi cur5lare, cu certitudine fiind in
prezent pSgune impidurit6.

Cu lO voturi pentru d-nii consilieri hot5rdsc sH i se comunice prin
pregedintele de gedinSS d-nei Todoru! Crina-Monica ci solicitarea d6nsei va fi
avut6 in vedere dupE clarificarea situatiei suprafetei de p5gune.

Se dd cuv6ntul d-lui Ardelean Ioan care arati ci a studiat lista
persoanelor care au de executat munci Ia ajutor social gi ii recomand6 din nou
d-lui primar sE infiinleze un registru de evident5 a persoanelor la care le
semneazS acele documente cu care pleaci la munc6 in striinitate, pentru cE

existfl gi dintre cei de ta ajutor social care merg la luCru in striindtate.
D-i primar arati cE are o asemenea evident5 a persoanelor c5rora le-a

semnat acele documente cu care pleaci la munci in striinfitate.
D-l consilier Ardelean mai soliciti si se clarifice situalia de la tabir6, si

se stabileascf eventual o taxi de inchiriere; mai aratE d-l consilier cE mai nou
sunt tineri care igi spalS maginile la tabErS, sunt dintre cei care stropesc viile
care iau api de acoto, dac5 s-a pus acolo un hidrofor, consumul respectiv
costfi, de asemenea porlile de ta intrare sunt deschise, exist5 iarb5, trebuie
ficutd curitenie 
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D-l primar arati cE va transmite d-lui preot Murgu 9i in plus vom ajuta gi
noi cu cei de la ajutor socia! pentru curdtenie.

Se dE cuv6ntul d-lui Stoica care ridici din nou problema in leg5turi cu
betonul de la Steulean gi ce misuri s-au luat.

D-l viceprimar Popan arati cE Steulean a fost la gedintS, de ce nu s-a
clarificat atunci gi ce m5suri si luam.

D-l Stoica aratS cE trebuie tuate mdsuri, ci va pune aceleagi intrebiri,
pind se va rezolva situatia; oricum este primul gi ultimul mandat al d6nsului,
sunt lucruri care nu-i fac cinste gi nu poate si se complac5.

I se di cuvAntul d-lui Nicula Dumitru-Eugen-cetitean al comunei, care
arati ci d6nsul a lucrat la CAP Cuvin, a ficut cerere de consituire pentru
suprafala de 2rOO ha , cererea i s-a respins apoi a f5cut contestatie gi i s-a
aprobat doar O,5O ha, apoi in anul 2OO1 dup5 ce s-a desfiintat IAS a reinnoit
cererea , in anul 2016 a solicitat lSmuriri 9i di citire r5spuunsului primit la Ia
PrimErie.

D-na secretar aratd ci in primul r6nd problemele de fond funciar sunt de
competenta Comisiei Locale de fond funciar Covisint, dar pentru cH d6nsa
este secretarul acestei comisii gi cunoagte situatia poate s5-i rispundi d-lui
Nicula la problema ridicati.

D-na secretar arati cd la nivelul comunei Cov6sin[ Comisia LocalS a
aprobat constituiri pentru persoanele care au lucrat in CAP gi pentru persoane
care nu au avut terenuri in prorietate -Or5O ha de persoan6 gi d6nsul are
primit cu titlu de proprietate O,5O ha.

D-l Nicula intreabi de ce tractorigtii au primit 3 ha.
D-na secretar arati ci membrii Comisiei Locale din anii 1992-1993 au

aprobar pentru mecanizatori(tractorigti) constituirea suprafetei de 3 ha.
D-na secretar mai prectzeazd ci la desfiintarea IAS-ului, suprafetele

predate Comisiei Locale au fost restituite in baza Legii nr,tl2OOo-persoanelor
care au avut calitatea de locator, respectiv aclionar la IAS, Comisia locald
fiind in deficit de suprafati de reconstituit av6nd inscrise persoane in Anexa
nr.39-pentru despSgubiri.

D-l Nicula mai ridic5 problema zootehniei gi a terenului aferent gi intreabd
acel teren al cui este, pentru ci Asociatia Spicul nu mai functioneazS.

D-l primar arati cE Asocialia Spicul inc5 functioneaz5.
D-l Nicula intreab5 de ce este zootehnia a Asocialiei Spicul, cE au mai fost

gi alte Asociatii care lucrau pimdntul.
D-na secretar arati cd zootehnia gi terenul aferent apar$ine Asocialiei

Spicul datoritH faptului cE au o sentin$5 judecdtoreasci, procesul a fost in
derulare in cursul anului 1998, din c6te igi amintegte Consiliul Local de atunci
a trimis opunere Ia dosarul cauzei, dar conform sentintei, care a r6mas
definitivi zootehnia gi terenul aferent este a Asociatiei Spicul.

D-l Nicula mai intreabd daci se face capela.
D-l primar arati cd documentatia este in derulare gi se va face.
Fiind epuizate punctele ordinii de zi, se ridici gedinta.

PRESEDINTE DE $EDINT, stcRrrRR,
LA CIUTINAMONICA JIV
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